
 

  7102סיכום פברואר 

  התקיימה בתחילת פברואר. בפגישה עברנו על   פגישת ועדת כספים של הועד המנהל

 סעיפי התקציב לפני שיועבר לקהילות הקלאבהאוס לשימוש שוטף.

 

  של העמותה התקיימה באמצע החודש, ובה נידונה תכנית העבודה פגישת ועדת ביקורת

 של הועדה ודרכי הפעולה:

 מעקב שוטף אחר יישום החלטות אסיפה כללית וועד מנהל. - 

 פגישה פעם ברבעון כשבועיים לפני פגישת הוועד המנהל. - 

 דיון המתמקד במטרה אחת ממטרות העמותה בכל פעם ובחינת ההתקדמות יחד. - 

 לשיתוף ועדכון. -קבועה של ועדת ביקורת בישיבת הועד המנהל “ פינה” - 

 

   מקדם “  מידות ” ארגון    -מזל טוב!! יצאנו לדרך עם תהליך לקבלת תו מידות לאפקטיביות

אפקטיביות כאמת מידה עיקרית במערך שיקוליהם של משקיעים חברתיים ובניהול 

תו ”   עמותות, וזאת באמצעות דירוג ארגונים ללא מטרות רווח וביצוע דוחות תחום. 

מחויבת לתרבות ארגונית המעניקה חשיבות  מעיד כי העמותה   “  מידות לאפקטיביות 

רבה לתכנון ולמדידה, להתמקדות בתוצאות ולשיפור מתמיד, במטרה להשפיע על 

 האנשים שלמענם היא פועלת ולחולל שינוי משמעותי בחייהם.

 

מדובר בתהליך של מספר חודשים, הכולל בדיקת עומק מקיפה בתחום הפיננסי   

ובתקינות הניהול. קבלת הדירוג בסוף התהליך תאפשר לנו להציג את תו המידות  

באתר/מול תורמים ועוד, ובכך מאוד לקדם את מטרתנו להגדלת מעגלת התומכים  

 והשותפים.  

 בהצלחה לנו!

  

 

 

  



 פברואר בנצרת עילית 

 הסברה במכללת אורנים

 הקלאבהאוס עובר שיפוץ

בשבועיים האחרונים היינו עסוקים בתכנון 

ובשיפוץ המבנה שלנו. ניסינו כמה שאפשר 

שיהיה לנו יותר מקום מרווח ונעים לעין. 

צבענו, שברנו ובנינו וכל זאת בשיתוף פעולה 

גם עם מתנדבים מהקהילה. העיצוב שלאחר 

 השיפוץ עדיין מתנהל.

ם  י שנ ה ש  ו של ב  , ה שנ ל  כ ב ו  מ כ

הדרה ” י חוג  “ האחרונות, הוזמנו ע 

ממכללת אורנים להעביר “  חברתית 

הסברה על תחום בריאות הנפש, על 

 הקלאבהאוס ובעיקר על סטיגמה. 

י  גם שנ פרו  במסגרת המפגש סו

 סיפורים אישיים. 

 
נציגים מהיחידה 

הקולינרית נסעו 

לקלאבהאוס בטבריה 

 ללמוד ולקבל רעיונות

החודש קיימנו מפגש עם ענת פיניאן, על מנת 

 שתוכל לעזור לנו בחיפוש מבנה מתאים. 

 הייתה פגישה טובה ויש התקדמות בנושא.

הקלאבהאוס שלנו ממשיך לחפש 

 מבנה מתאים 



 פברואר בטבריה

טו בשבט חגגנו בטקס מיוחד 

פנינו טלפונית לקק"ל בבקשה לכמה שתילים לכבוד החג, הם מצדם  -אנקדוטה קטנה על כוחן של מילים 

שתילים, אך ביקשו מייל קצר שבו נספר על מי אנחנו? ומה זה 'קלאבהאוס'?!... סיפרנו   5אמרו שנקבל  

במרחב הקלאבהאוס, ישנו שטח אדמה המיועד לטיפוח וגינון, וברצוננו לשתול "  –בקצרה עלינו וכתבנו  

, הם כנראה חשבו שאנחנו מתכננים להקים בו שתילים ולטפח אותו לפינת חמד ירוקה בלב העיר  טבריה"

  !!!!!!! שתילים!!!051 -את גן העיר מחדש )למי שמכיר...( וכעבור חצי שעה קיבלנו בפקס אישור ל

  בשעה טובה עלה העמוד שלנו לאתר האינטרנט

http://www.clubhouseamit.org/clubhousetveria 

 אז גם אנחנו עשינו זאת...

 במרתון אינטנסיבי, נברנו בתמונות, סיפורים 

וזיכרונות... ויחד עם שני עלה לאוויר העולם  

 גם 

 העמוד המשגע שלנו באתר!!! 



 פברואר בירושלים

 עיצוב הבית:

התחלנו בעיצוב הבית 

בשיתוף הסטודנטים 

מבצלאל, הכנו קיר מגנט 

שעליו תלינו את "היכל 

התהילה" שלנו: לוח 

עובדים של החברים 

 בקלאב.

 Peace  פיס( מקלאבהאוס(

יוטה, הגיעה לביקור 

בישראל וקפצה אלינו לשתף 

ולשמוע חוויות מהיומיום 

ועל דרכי ההתנהלות אצלם 

בקהילה. המפגש היה מרגש 

 מאוד לכולנו.

 ב: “מפגש עם חברה מקלאבהאוס יוטה, ארה

   מפגש עם המועצה המייעצת:מפגש עם המועצה המייעצת:מפגש עם המועצה המייעצת:

נפגשנו החודש עם המועצה המייעצת  

המדהימה שלנו! בלט מאוד הרצון של כל 

חברי המועצה לעבוד ולתרום לטובת קהילת 

הקלאבהאוס וגם דרישה שנשקיע בהתאם 

. בכדי לעורר אצלם עוד יותר מוטיבציה  

 

 סדנת גלויות:

החודש פתחנו סדנת גלויות 

יחד עם הסטודנטיות שלנו 

מבצלאל. אנחנו לומדים על 

טכניקות יצירה שונות, 

כותבים וחורטים על גבי 

גלויות למגוון שימושים 

בקלאב  ומבקרים במקומות 

מעוררי השראה בעיר כמו 

מוזיאון ישראל ובית הספר 

 

 משמרת ב"בשותף" )קואופרטיב(: 

כחלק משיתוף הפעולה שלנו בקואופרטיב 

החברתי הסופר "בשותף" שני חברים עשו 

משמרת של סידורי מוצרים ושני חברים 

נוספים עשו משמרת שכללה להיות בקופה 

ולעזור לקונים להתמצא בחנות. בכל חודש 

   שעות כל משמרת.  3משמרות,  2נעשה 


